

Уважаемый Гость,

Мы рады приветствовать Вас в Address beach resort Fujairah, где Вы будете радоваться жизни каждый день. Мы гарантируем, что Вы получите абсолютно незабываемый и изысканный отдых.

Мы рады поделиться с Вами местами отдыха на курорте, а также питанием и напитками, включенными в пакет «**Все включено**». (AI)

Питание:

Пакет включает в себя завтрак, обед и ужин в ресторане The Restaurant, Закуски у бассейна с 14:30 до 17:00.

*Возможна замена **обеда** (один раз) в главном ресторане на комплексное меню в ресторане морепродуктов и гриля Salia в понедельник, вторник, среду и четверг.

The Restaurant

Шведский стол открыт ежедневно:

Завтрак 07:00 – 10:30 С понедельника по пятницу
07:00 – 11:00 С субботы по воскресенье

Обед 13:00 – 15:30

Ужин 18:30 – 22:00

The Pool lounge

Открыт ежедневно: 14:30–17:30

SALIA- Seafood Grill & Bar

Открыто с понедельника по воскресенье

Обед 13:00 – 16:00

* Количество мест ограничено

* Требуется предварительное бронирование

Напитки:

Безалкогольные напитки будут подаваться с 7:00 до 22:00.

Алкольные напитки будут подаваться с 10:30 до 22:00 в Pool lounge, а также в ресторане во время обеда и ужина.

The Restaurant

Шведский стол открыт ежедневно:

Обед 13:00 – 15:30

Ужин 18:30 – 22:00

The Pool lounge

Открыт ежедневно:

11:00 – 22:00

Алкольные напитки

Белое Вино

Розовое вино

Красное Вино

Пиво

Коктейли

Ром

Виски

Текилла

Водка

Безалкогольные напитки: вода без газа, газированная вода и фруктовые соки, кофе и чай.

*Возможно улучшение пакета напитков до Premium Coral или Pearl Package. За более подробной информацией просим Вас обращаться на стойку регистрации.

Удобства отеля:

Бассейн: Взрослый Бассейн, Детский Бассейн & Семейный Бассейн: 07:00 – 19:00

Пляж: 07:00 – до заката

The Spa (Этаж M): 10:00 – 20:00 С понедельника по пятницу

10:00 – 21:00 С субботы по воскресенье

Фитнес Центр (Этаж G): 24/7

Qix Club: 10:00 – 19:00

Мини-бар доступен в вашем номере на платной основе. Мы будем рады заполнить Ваш мини -бар в соответствии с Вашими предпочтениями.

Ежедневно мы предоставляем бесплатный трансфер в Fujairah City Centre (требуется предварительное бронирование). За более подробной информацией просим Вас обращаться на стойку регистрации.

Мы просим Вас с уважением и понимаем относиться к культуре ОАЭ и в помещении одеваться соответствующим образом.

В случае возникновения каких-либо вопросов, просим связаться с нами. Наша команда к Вашим услугам 24/7.

С уважением,

Mohammed Kaddoura
Management Office

Dear Valued Guest,

It is our pleasure to welcome you in Address Beach Resort Fujairah, where you can celebrate life all day, every day. We would like to ensure that you receive an absolute memorable and exquisite stay while you are with us.

We are delighted to share the available food and beverage as well as leisure venues at the resort included to **All Inclusive package**.

FOOD ENTITLEMENT:

The Package includes breakfast, lunch and dinner served at the restaurant, selected snacks offering at the Pool Lounge (14:30-17:00) or Lunch set menu at Salia Seafood and Grill Restaurant.

The Restaurant

Buffet Open daily:

Breakfast 07:00 - 10:30 Mondays to Fridays
07:00 - 11:00 Saturdays to Sundays

Lunch 13:00 - 15:30
Dinner 18:30 - 22:00

The Pool lounge

Open daily: 14:30-17:30

SALIA- Seafood Grill & Bar

Available on Monday to Thursday
13:00 to 16:00

*Limited seat available

*Prior booking confirmation required

BEVERAGES ENTITLEMENT:

Non-alcoholic beverages will be served from 7:00 until 22:00. Alcoholic house beverages will be served from 11:00 - 22:00 at the Pool Lounge, during your meal at The Restaurant and Salia Seafood and Grill Restaurant will be providing you drinks package as per your entitlement.

The Restaurant

Buffet Open daily:

Lunch 13:00 - 15:30
Dinner 18:30 - 22:00

The Pool lounge

Open daily:

11:00 - 22:00

Alcohol Drinks Offer

White Wine
Rose Wine
Red Wine
Beer
Cocktails (selected)

Spirits

Rum
Whisky
Tequila
Vodka

Non-Alcoholic Beverages Water (still & sparkling), Soft Drinks & Fruit Juices.

* Upgrade your beverages to Premium Coral or Pearl Package. For more information, please contact Reception Desk

HOTEL FACILITIES:

Swimming pool: Adult Pool, Kids Pool & Family Pool: 07:00 - 19:00

Private Beach: 07:00 - sunset

The Spa (M floor): 10:00 - 20:00 Mondays to Fridays
10:00 - 21:00 Saturdays to Sundays

Fitness center (G floor): 24/7

Qix Club: 10:00 - 19:00

Minibar service is available in your room on a chargeable basis. We would be delighted to customize your minibar selections according to your preferences.

Shuttle services to Fujairah City Centre: complimentary transportation every day and prior reservation required. For more information, please contact Reception Desk.

We kindly ask our guests to be respectful of the UAE culture and dress appropriately while indoors.

We would like to take this opportunity and let you know that we are available 24/7 for any concerns, assistance or help you may require. Should you wish to discuss any matter with us please always feel free to reach us.

Warm Regards,

Mohammed Kaddoura
Management Office